
POHJANTÄHTI-OPISTO
Vapaansivistystyön koulutus

AVAIN AMMATTIIN - LINJA 

Koulutus on maahanmuuttajille, joiden tarvitsee parantaa

suomen kielen taitoaan ja jotka tarvitsevat ohjausta tai tukea

työelämäpolkunsa ja/tai jatko-opintojensa suunnitteluun sekä

toteuttamiseen. Linja on maksuton kotoutumiskoulutuksena.

Opiskelujen perustavoitteena on opiskelijoiden urapolkujen

vahvistaminen ja kiinnittyminen työelämään. Tavoitteeseen

pyritään vahvistamalla opiskelijoiden suomen kielen

osaamista, työnhaku-ja opiskeluvalmiuksia,

elämänhallintataitoa sekä ammatillista kielitaitoa. Koulutus

koostuu ryhmäopetuksesta ja henkilökohtaisesta ohjauksesta.

Kaikki opiskelevat suomen kieltä kielitaitotasoittain ja

käytännössä opiskelijat hajautetaan vähintään kahteen eri

kielitaitotasoryhmään. Opinnoissa laaditaan opiskelijoille

henkilökohtainen ja konkreettinen jatkosuunnitelma.

Opintoihin sisältyy opiskelijan kiinnostumiskohteen ja

kielitaitotason huomioon ottaen tutustumiskäyntejä

työpaikoille, oppilaitoksiin, työkokeilu mahdollisuus sekä

opiskelijoiden vahvuusalueiden kartoittamista. 

Pohjantähti-opisto on puolueeton kansanopisto Kemissä. 
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P O H J A N T Ä H T I - O P I S T O

Kotoisa, tuttu ja turvallinen
ympäristö.
Tukea ja ohjausta kaikille
sopivankokoisessa ryhmässä!

AVAIN AMMATTIIN
Maahanmuuttajat, joiden tarvitsee parantaa suomen kielen taitoaan ja jotka tarvitsevat

ohjausta tai tukea työelämäpolkunsa ja/tai jatko-opintojensa suunnitteluun/toteuttamiseen.

Koulutus tukee kotoutumisprosessia. 

Opiskelujen perustavoitteena on opiskelijoiden urapolkujen vahvistaminen ja kiinnittyminen

työelämään. Tavoitteeseen pyritään vahvistamalla opiskelijoiden suomen kielen osaamista,

työnhaku-ja opiskeluvalmiuksia, elämänhallintataitoa sekä ammatillista kielitaitoa.

Opinnoissa laaditaan opiskelijoille henkilökohtainen ja konkreettinen jatkosuunnitelma.

Koulutus koostuu ryhmäopetuksesta ja henkilökohtaisesta ohjauksesta. 

kaikki opiskelevat suomen kieltä kielitaitotasoittain ja käytännössä opiskelijat hajautetaan

vähintään kahteen eri kielitaitotasoryhmään. Opintoihin sisältyy opiskelijan

kiinnostumiskohteen ja kielitaitotason huomioon ottaen tutustumiskäyntejä työpaikoille,

kurkistuskäyntejä oppilaitoksiin, työkokeilu mahdollisuus sekä opiskelijoiden

vahvuusalueiden kartoittamista. 

Ohjaaja laatii opiskelijan ja tarvittaessa tämän verkoston tukemana henkilökohtaisen

opiskelusuunnitelman (HOPS).
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